
Z Á P I S  7/2012 ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE DOLNÍ PĚNA 

 Jednání se konalo v úterý dne 18.9.2012 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 

Program jednání: 

1. Zahájení, prezence 

Přítomni: Martin Matoušek, Iveta Maxová, Ing. Věra Jiříková, Jiřina Kubáková, Ondřej Rešl, Ing.Martin 

Hejlíček, Milan Jiruška 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

Zapisovatel: Iveta Maxová 

Ověřovatelé: ing.Martin Hejlíček, ing.Věra Jiříková 

3. Projednání námitek proti zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Nejsou námitky 

4. Doplnění a schválení programu jednání 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s programem jednání. 

Zastupitelstvo navrhuje bod Volby do JČ kraje vypustit, jelikož je v kompetenci starosty. 

Doplněné body: 

Předání zápisu kontrolního výboru 

cenová nabídka JEPRO 

cenová nabídka Fübiko 

cenová nabídka paní Tancerová 

energetická náročnost budovy Obecního úřadu 

Kompostárna – zpráva paní Hoškové 

Položkový rozpočet na vodovod 

Změna v povodňovém plánu 

Hlasování: Jednomyslně schválen 

5. Rozpočtové změny 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s rozpočtovými změnami na rok 2012. 

Usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s přijetím uvedených rozpočtových změn: Rozpočtová opatření 1/2012 

a Rozpočtová opatření 2/2012 a Rozpočtové opatření 3/2012. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 



6. Pronájem hostince 

Starosta předložil nevyřízenou žádost pana Bílka o prodloužení pronájmu. 

Usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s pronájmem hostince panu Bílkovi a pověřuje starostu uzavřením 

smlouvy o pronájmu na 1 rok za stávající částku 20.000,- Kč za rok s podmínkou pro omezení provozu 

hostince v případě realizace rekonstrukce budovy Obecního úřadu. 

Hlasování: Pro: 5 hlasů, Proti: 0 hlasů, Zdrželi se hlasování 2 

7. Návrhy na rekonstrukci OU 

Starosta předložil studie rekonstrukce budovy Obecního úřadu. 

Usnesení: Zastupitelé připraví návrhy a požadavky na potřeby Obecního úřadu do budoucna. 

Rekonstrukce by měla probíhat v navazujících etapách v závislosti na vznikajících grantech a dotačních 

programech. 

8. Předání zápisu kontrolního výboru 

Zastupitelstvo převzalo zápis kontrolního výboru 

Usnesení: Zastupitelstvo projednalo jednotlivé body. 

Nevyřízené body: 

1/ Bod č.9 Zápisu č.4/2011 - doložit žádost o prodloužení platnosti stavebního povolení pro vybudování 

kanalizačního výtlaku resp.potvrzení o prodloužení 

2/ Bod č.8/2 Zápisu č.5/2011 - doložit písemné upozornění občanů sousedících s potokem o udržování 

čistoty a pořádku kolem koryta potoka. 

3/ Bod č.12 Zápisu č.7/2011 - doložit odkoupení pozemku p.č.45 v k.ú. Dolní Pěna – probíhá nacenění 

pozemku v kompetenci Úřadu pro zastupování státu 

4/ Bod č.15/2 Zápisu č.10/2011 a Bod č.9 Zápisu č.3/2012 vyřešen bodem č.17 dnešního zastupitelstva 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

9. Cenová nabídka JEPRO – zasklení zastávky 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s neuznanou reklamací rozbitého skla čekárny a předložil cenovou 

kalkulaci a technické řešení firmy JEPRO. 

Usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s náhradou skla polykarbonátem a doporučuje upravit a zajistit 

svépomocí i další skleněné tabule. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

10. Cenová nabídka Fübiko – závora vjezd obecní les 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s problémem v obecním lese (nebezpečná skládka, skládky 

stavební suti, krádeže dřeva) a návrhem zamezit těmto situacím instalováním závory do vjezdu ze silnice 

Usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s instalací závory a doporučuje nechat si zpracovat konkurenční 



nabídku. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

11. Cenová nabídka paní Tancerová 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s cenovou nabídkou architektky Tancerové na zpracování studie. 

Usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí s odkazem na bod č.7 dnešního zastupitelstva. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

12. Energetická náročnost budovy Obecního úřadu 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s energetickou náročností budovy. 

Usnesení: Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 

13. Kompostárna – zpráva paní Hoškové 

Starosta seznámil členy Zastupitelstva se zprávou paní Hoškové. Postoj Odboru životního prostředí MÚ 

J.Hradec je stále na požadavku zpevněné plochy. Z důvodu vysokých nákladů na stavební úpravy 

nedojde k realizaci kompostárny. 

Usnesení: Starosta je pověřen sdělením těchto informací paní Hoškové a po domluvě s ní informovat 

SFŽP. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

14. Položkový rozpočet na vodovod 

Starosta seznámil členy Zastupitelstva s novým položkovým rozpočtem firmy ALCEDO. 

Usnesení: Starosta rozešle členům Zastupitelstva nový rozpočet mailem pro porovnání původního a 

nového rozpočtu. K uvedenému bodu se zastupitelstvo vrátí při příštím jednání Zastupitelstva. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

15. Změna v povodňovém plánu 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s potřebou změny místopředsedy povodňové komise – místo 

Michala Žoudlíka bude uvedena Iveta Maxová 

Usnesení: Zastupitelstvo vzalo na vědomí 

16. Ukradené dřevo z obecního lesa a faktura na firmu Sýkora 

Pan starosta kompenzoval rozdíl původní vyfakturované částky odpracovanými hodinami v obecním lese. 

Usnesení: Zastupitelé souhlasí s uvedeným řešením. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

17. Nový územní plán 

Starosta seznámil členy zastupitelstva s návrhem Zadání územního plánu Dolní Pěna. 

Usnesení: Zastupitelé obce navrhují jednotlivě si návrh prostudovat a připravit si připomínky a návrhy na 

samostatné jednání. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 



18. Diskuse: 

1. Kalkulace silnice u Kmínků 

Usnesení: Zastupitelstvo navrhuje porovnat kalkulaci s obdobnými již realizovanými akcemi. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně 

  

  

Jednání zastupitelstva skončilo v 23,30 hod. 

 

Zapsala : Iveta Maxová …………………………………….. 

Ověřil: Ing.Martin Hejlíček …………………………………….. 

Ing.Věra Jiříková …………………………………….. 

 


